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Nr. 3471 din 28.06.2023 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 28 iunie 2023 

 
Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei Batoş, 

domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispoziţia nr. 140/22.06.2023 a convocat Consiliul Local al 
comunei Batoş, judeţul Mures în şedinţă ordinară pentru data de 28.06.2023, ora 13.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, MARIAN TEODOR – RAUL, BÎTA VALERIU-AUREL, 
BANCIU ELENA, CÎMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MĂRCUS IOAN, ONOFREI 
DANIELA,  TODEA MARIA, TĂMĂŞAN EMIL-CORNEL, BANCIU ELENA  şi URBAN WALTER-MICHAEL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela şi doamna 
inspector Lepădat Loredana. 

Doamna secretar general - bună ziua domnule primar, doamnelor şi domnilor consilieri locali, sunt 
prezenţi 13 consilieri, astfel potrivit OUG nr. 57/2019 constatăm faptul ca şedinţa este legal constituită. 
Toate punctele înscrise pe ordinea de zi sunt însotite de documentele prevăzute de Codul administrativ.  

Domnul consilier Cîmpean Vasile-Augustin isi anunta interesul personal cu privire la adoptarea unei 
hotărâri, respectiv proiectul de hotărâre privind achiziţionarea serviciilor de consultanţă în aplicarea legilor 
fondului funciar. 

Doamna secretar general -conform art. 228 alin. (3) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare: “Ulterior anunţării interesului personal, consilierul 
local sau judeţean nu mai este luat în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu 
privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are drept de vot la adoptarea acestei hotărâri”. 

În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei ordinare din data de 31.05.2023, dacă sunt completări, modificări, adaugiri? şi se 
votează în unanimitate cu 11 voturi pentru, 2 abţineri (Banciu, Urban)   

Se supune la vot ordinea de zi, cine este: Pentru? Impotrivă? Abțineri?  
 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotărâre  pentru aprobarea valorii actualizate a devizului general pentru 
obiectivul de investiţii „Reabilitare străzi în comuna Batoş, judeţul Mureş”. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor estimative ale activităţilor ce vor fi 
prestate de către concesionarul contractului de delegare prin  concesiunea 
Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de consultanţă în 
aplicarea legilor fondului funciar. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de întreţinere a 
imobilelor aflate în administrarea consiliului local. 

5. Proiect de hotărâre privind utilizarea fondului de rezervă bugetară constituit 
pentru anul bugetar 2023. 

6. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batoş pe anul 
2023. 

7. Cereri. 
8. Diverse.  
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şi se voteaza in unanimitate cu 11 voturi pentru.  
Domnul presedinte de sedinţă Abos Ferencz  – buna ziua tuturor, propun să începem cu primul 

proiect de pe ordinea de zi. 
  
Punctul 1.  

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea valorii actualizate a devizului general pentru 
obiectivul de investiţii „Reabilitare străzi în comuna Batoş, judeţul Mureş”. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – doamnelor şi domnilor consilieri, având în vedere că s-au epuizat 
procedurile de atribuire a contractului privind investiţia de reabilitare străzi în comuna Batoş, devizul 
general a suferit anumite modificări, la constructor nu cred că s-a modificat, e încheiat deja contract, 
însă apar modificări cu privire la diriginte de şantier, consultanţă, achiziţii, verificator de proiecte şi 
anumite taxe  pentru obţinerea autorizaţiei de construcţie şi a avizelor.  Cred că în jos faţă de cum era 
prevăzut în devizul iniţial.  
Domnul consilier Abos Ferencz – atunci cu consultanţa s-a discutat că s-ar putea să crească preţurile. 
Domnul consilier Fulop Domokos – dar autorizaţia asta nu e demult făcută? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ba da dar acum se actualizează devizul general.  
Doamna inspector Lepădat Loredana - de la 3.386.000 cât era iniţial cuprins în buget acum e 

3.586.000 lei. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – dar contractul nu s-a semnat? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ba da, pe lucrări. 

Domnul preşedinte de şedinţă Abos Ferencz -se supune la vot propunerea executivului, cine este 
pentru, împotrivă, abţineri? şi se votează cu 13 voturi pentru . 

Se adoptă hotărârea nr. 34 din 28.06.2023 pentru aprobarea valorii actualizate a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare străzi în comuna Batoş, judeţul 
Mureş”. 
 
Punctul 2. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor estimative ale activităţilor ce vor fi 
prestate de către concesionarul contractului de delegare prin  concesiunea Serviciului 
specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – tarifele maxim ofertate şi acceptate m-i se par exagerate pentru un 
câine dar noi avem obligaţia de a avea un contract cu astfel de firme. În anexă sunt multe activităţi. În 
situaţia în care vom apela la ei voi cre cât mai puţine din activităţile astea să le facă, ca să nu avem de 
plătit atât.  

Domnul consilier Gliga Ioan – sunt tarife estimative, primăria va scoate la licitaţie pentru a veni firmele 
cu oferte, pot veni cu preţuri mai mici.  

Domnul consilier Bîta Valeriu-Aurel- astea ce sunt acolo sunt obligatorii toate. 
Doamna consilier Todea Maria- dacă închei un contract cu ei se achită numai în cazul în care au 

activitate.  
Domnul preşedinte de şedinţă Abos Ferencz - se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează cu 

11 voturi pentru şi 2 absenţi ( Banciu, Urban). 
Se adoptă hotărârea nr. 35 din 28.06.2023 aprobarea tarifelor estimative ale 

activităţilor ce vor fi prestate de către concesionarul contractului de delegare prin  
concesiunea Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân.  

 
Punctul 3.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de consultanţă în 
aplicarea legilor fondului funciar. 

Domnul consilier Câmpean Vasile-Augustin – părăseşte sala de şedinţă. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – au fost făcute demersurile pentru organizarea concursului dar OUG 

34/2023 a suspendat organizarea concursurilor.  
Domnul consilier Gliga Ioan – concursul se poate organiza şi înainte de 1 an. 



Doamna secretar geenral – până la data de 31.12.2023 sunt suspendate concursurile, se pot organiza 
doar pentru posturi unice, in cadrul unui compartiment nu mai trebuie să fie prevăzute atribuţiile funcţiei 
respective la altă funcţie.    

Domnul consilier Abos Ferencz – am participat la o discuţie cu domnul Sălăgean, ştim că sunt o 
grămadă de probleme, dacă se face un sector cheamă oamenii că mai vin la primărie, să mai şi discutăm, 
că ne trezim cu nu ştiu ce întabulări. 

Domnul consilier Fulop Domokos – de ce se fac  treburile astea, tu daca ai terenul undeva de ce ţi-l 
mută altundeva. Ce drept are Sălăgean să mute terenul meu de pe titlu cine ştie unde. Dacă am lângă 
drum de ce să mă mute în vârful dealului? Nu e singura situaţie, cred că Sălăgean face ce vrea el.  

Domnul consilier Gliga Ioan – nu ţi-l poate muta în altă tarla sau parcelă.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – de obicei, cei în cauză, în perioada de afişaj sunt anunţaţi, se verifică 

şi dacă sunt neclarităţi se depun contestaţii dar la cine nu a venit  nu am ştiut nici noi.  
Domnul consilier Abos Ferencz – eu vorbesc la modul general, v-am spus că la Uila sunt multe cazuri 

dintrastea.  
Domnul consilier Fulop Domokos – el dacă vede că sunt probleme ar trebui să fie chemat omul la faţa 

locului sau la primărie şi dacă omul e de acord să facă treaba asta.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – bănuiesc că îmi spui de terenul bisericii catolice, ei urmăresc şi harta 

APIA şi aşa era lucrat şi a fost mai simplu. Greşeala asta e de mai mulţi ani.  
Domnul consilier Abos Ferencz-e întabulat separat şi tot nu ştiu, nu e în sistematic. Eu întabulez un 

teeren şi nu ştiu unde l-am întabulat. Dacă e de trei ani nu e în sistematic.  
Domnul consilir Gliga Ioan – primul contract pe sistematic e din 2018. 
Domnul consilier Abos Ferencz – oamenii trebuie să fie informaţi, poate să meargă şi cu calculatorul că 

internet este peste tot, într-un sector sunt mulţi oameni.  
Domnul consilier Fulop Domokos – el când face lucrarea trebuie să o facă corect. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – şi omul trebuie să se supună. 
Domnul consilier Fulop Domokos – omul nu trebuie să se supună, el să facă corect.  
Domnul consilier Abos Ferencz – domnul Sălăgean a spus ieri că nu se poate numai cu acordul 

proprietarului, păi la unii da la alţii ba? Cel mai frumos, când se termină un sector se pune un anunţ în 
sat, merge angajatul cu lucrarea efectuată şi se fac vrificări. 

Domnul consilier Fulop Domokos – păi Ică nu funcţia asta o ocupă? 
Doamna secretar general – primul contract ănchiat s-a realizat conform procedurii, cu anunţuri , 

întâlniri, s-au solicitat acte, s-a mers din poarta în poartă, ne confruntăm cu probleme deoarece unele 
titluri din baza de date ANCPI nu corespund cu titlul ce îl deţine omul. Există pe fiecare sector registru de 
contestaţii, au fost depuse, s-au înaintat la OCPI Mureş şi au fost clarificate. Ideea este ca oamenii care 
au teren în sectoarele care intră la cadastrare să fie anunţaţi. În contextul legii cadastrului posesorul are 
posibilitatea să îşi noteze posesia dar tu dacă nu ştii că Gliga a vândut lui Mărcuş terenul nu ai cum să dai 
adeverinţa şi apoi Mărcuş nu are decât să îşi înscrie pe banii lui.  

 Domnul consilier Abos Ferencz – de acuma încolo să informeze oamenii mai bine. La vot eu nu am 
cum să fiu împotrivă, ca să îi răspund de două luni domnului Andone, următorul contract o să fie numai pe 
Uila, aşa am înţeles de la domnul Sălăgean, atunci toate sunt făcute, restul comunei, sau sunt în lucru.  

Domnul consilier Mărcuş Ioan – ei au om alocat pe lucrarea asta?  Să vină de la ei, se anunţă oamenii 
şi se rezolvă problema. Şi eu m-am trezit cu înscrire pe un teren pe care îl lucrez din 2014 pe altcineva. 
Astea nu prea ar trebui să see întâmple.  

Domnul consilier Abos Ferencz – au fost, cel puţin la sectoarele din Uila dar la primărie. O să vă aduc 
un contract de vânzare – cumpărare în care nu există un nume, o dată şi s-a dat pe el adeverinţă să se 
noteze posesie, contract de la parohia Romano-catolică Batoş, terenul privind Dedradul. Vinde Consiliul 
parohial şi tot el semnează.  

Domnul primar Cotoi Dumitru- termen de 3 ani aveţi posibilitatea să depuneţi contestaţie.  
Domnul preşedinte de şedinţă Abos Ferencz- se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează cu 

11 voturi pentru, 1 abţinere (Onofrei), 1 împotrivă ( Marian)   
Se adoptă hotărârea nr. 36 din 28.06.2023 privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

consultanţă în aplicarea legilor fondului funciar.  
 

Punctul 4. 



4. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de întreţinere a imobilelor 
aflate în administrarea consiliului local. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am avut organizat un concurs pentru postul de muncitor la gospodărie 
comunală, nu a fost dosar complet şi nu s-a susţinut concursul. Acum am rămas fără oameni, unul e 
bolnav, unul a plecat, unul se pensionează,  e mult de lucru. 
Domnul consilier Abos Ferencz – nu se poate pe perioadă scurtă? Dar la ce bani? Cât ne costă contractul? 
Cât dai la firmă că tu acuma nu poţi angaja.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – am mai avut.  
Domnul consilier Mărcuş Ioan – nici o firmă nu o să facă acte de caritate. Să îşi facă şi treaba, ce i se dă 
de lucru? El să ştie ce are de făcut. Să se solicite oferte de la firme  să vedem ce înseamnă.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – Loredana, există posibilitatea să fie firme neplătitoare de TVA? 
Doamna inspector Lepădat Loredana – sigur că da.  
Domnul consilieer Abos Ferencz – dar e tot atâta, până la urmă e 3% din venit, singura diferenţă e că nu 
pot recupera TVA dar la plătit tot aşa plătesc.   
Domnul consilier Mărcuş Ioan –nu ar trebui să se solicite oferte de la firme  să vedem ce înseamnă? Mie 
m-i se pare că nu e suficientă.  
Doamna secretar general – noi avem muncitor cu salar minim pe economie.  
Doamna consilier Todea Maria – dacă e firmă de construcţii 4000 lei dacă e altă firmă e 3000 lei.  
Domnul consilier Abos Ferencz – noi dacă aprobăm această sumă aşa rămâne. Când semnezi, contractul 
nu poate fi mai mare de 57.000. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – de ce contract de 12 luni că posturile sunt pe şase luni blocate, poţi să 
faci după aia concurs.   
Domnul primar Cotoi Dumitru – când se dă drumul la concurs vom face concurs, pe orice. Dar la iarnă 
când avem nevoie pentru dezăpeziri rămânem iaraşi fără oameni? 
Domnul consilier Abos Ferencz – se poate renunţa şi în timpul contractului.  
Domnul consilier Mărcuş Ioan – să fie unilaterală să nu trebuiască daune.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – şi pentru muncitorii pe care îi avem o creştere salarială pe când? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – s-a făcut ceva recent, se mai poate pe creştere coeficienţi.  
Domnul consilier Abos Ferencz – tot pe salar minim, au deja 5-6 ani vechime de când sunt angajaţi la 
primărie.      
Doamna secretar general – toţi pleacă de la acelaşi minim dar diferă coeficientul.  
Domnul consilier Gliga Ioan – Laurenţiu e cu cel mai mic salar.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – fac o gaură aşa mare la buget? 2000 şi ceva de lei pentru un cap de 
familie e cam puţin.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, va trebui să o facem că altfel o să plece. Până la o şedinţă viitoare să 
ne întâlnim şi să analizăm. O să facem o simulare cu doamnele de la primărie, şi eu spun că trebuie să 
majorăm salariile în primul rând la cei de la gospodărie, chiar merită, altfel îi pierdem. Sunt băieţi pe care 
când i-am sunat, zi, noapte, au venit la treabă, nu toţi, de cei care e nevoie.  
 Domnul preşedinte de şedinţă Abos Ferencz- se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează 
cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 37 din 28.06.2023 privind aprobarea achiziţionării serviciilor 
de întreţinere a imobilelor aflate în administrarea consiliului local. 

 
Punctul 5.  

5. Proiect de hotărâre privind utilizarea fondului de rezervă bugetară constituit pentru anul 
bugetar 2023. 
Doamna inspector Lepădat Loredana – se prezintă raportul de specialitate. La dispoziţia consiliului local 
avem fond constituit în sumă de 494.000 lei din care solicităm utilizarea sumei de 173.000 lei pentru 
acoperişul şcolii Batoş. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – aş fi vrut pentru şedinţa de astăzi să folosim o sumă mai mare din 
excedent, suntem la nivel de discuţii, aş fi vrut să alocăm o sumă de bani pentru culte şi sport. La sport 
încă nu au actele pentru asociaţie iar pentru culte o să vă prezentăm discuţia comisiei.   
Domnul consilier Tămăşan Emil – e o reparaţie generală sau de întreţinere? Dacă e generală se încadrează 
în proiectul general de reabilitare a imobilului respectiv.  



Domnul primar Cotoi Dumitru – se înlocuieşte şarpanta, învelişul, se va pune tablă, la structura din lemn 
mai trebuie pus un scaun.  
Domnul consilier Fulop Domokos – suma asta e după un deviz? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – da.  
Domnul consilier Abos Ferencz – eu cred că ăla bituminos e mai greu ca tabla.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – în nota de fundamentare scrie că învelitoarea e din ţiglă profilată din 
argilă arsă fără astreală. Aşa e cum e scis aici, nu? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – scuze, da, aşa e ca în notă.  

Domnul preşedinte de şedinţă Abos Ferencz - se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează 
cu 13 voturi pentru. 

Se adoptă hotărârea nr. 38 din 28.06.2023 privind utilizarea fondului de rezervă 
bugetară constituit pentru anul bugetar 2023. 

 
Punctul 6. 

6. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batoş pe anul 2023. 
Doamna inspector Lepădat Loredana – prezinţă raportul de specialitate.  
Domnul preşedinte de şedinţă Abos Ferencz- se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează cu 

13 voturi pentru. 
Se adoptă hotărârea nr. 39 din 28.06.2023 privind rectificarea Bugetului Local al 

Comunei Batoş pe anul 2023. 
 

Punctul 7. 
7. Cereri. 
1. Adresa nr. 4200/05.05.2023 a Comunei Corund, judeţul Harghita – scrisoare de 

intenţie pentru înfrăţire şi cooperare. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – intenţia sună foarte bine, e deosebită, sper să nu legalizeze petrecerile, 
este o comună în care see lucrează artizanat, prin această colaborare să fie obligaţi să înveţe şi de la noi 
din comună oameni cum se lucrează. Această colaborare să aibă nişte obligaţii pentru fiecare parte.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – colaborare există de mai mult timp, s-au făcut întâlniri, s-au creat legături. 
Îmi  place cum funcţioneză acolo lucrurile. Au făcut o donaţie pentru biserica din Goreni care a constat 
într-o poartă şi împrejmuire, la invitaţia noastră au participat cu fanfara la Sărbătoarea Mărului. Avem şi 
noi întreprinzători în comună, prin colaborarea cu cei din comuna Corund poate fi promovată şi comuna 
noastră. Prin aceasta se poatee arăta că pot trăi românii cu maghiarii. Noi nu avem alte înfrăţiri.  
Domnul consilier Mărcuş Ioan – să se poartee o discuţie şi să se stabilească obligaţiile şi drepturile fiecărei 
părţi din acordul de colaborare.    

2. Cererea nr. 3116/08.06.2023 a domnului Ciobotă Ioan – Cristian – solicită ajutor de 
urgenţă. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – domnul Ciobotă a suportat toate cheltuielile, nu a avut persoane 
aparţinătoare care să se ocupe de inmormântare, mai mult a trebuit să îl ducă şi la IML pentru că i s-a 
părut cuiva că ar fi moarte suspectă. Consider că se poate acorda o sumă de 2000 lei.  
 
Punctul 8. 

8.Diverse. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pe raza localităţii Batoş se efectuează lucrări de schimbare la 

branşamentele electrice, s-au pus anunţuri în sat şi pe site, oamenii au  fost înştiinţaţi pentru a permite 
accesul muncitorilor. Se va suplimenta şi numărul de transformatoare deoarce a crescut numărul de 
consumatori. 

Domnul consilier Abos Ferencz – la Biserica Catolică de la Uila cade stâlpul de curent. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan -vom anunţa la Electrica.  

1.Doamna consilier Onofrei Daniela – pe lângă premianţii cu media 10 mai sunt trei fete care au participat 
şi au fost premiate la concursuri sportive, pot bneficia conform regulamentului de premiu din partea 
noastră? Nu mai văd paza prin sat, mai avem contract? Aprozaviştii ăştia ambulanţi chiar fac c vor, parcă 
se înţeleg să vină unul după altul, chiar nu putem face nimic? 



Domnul primar Cotoi Dumitru –pe lângă faptul că creează deranj mai fac şi fac multă mizerie. Aşa cum s-
au făcut mesele din centru de la Batoş pentru diferiţi vânzători să se facă pentru fiecare sat.  
Paza patrulează, eu nu am ştiut că unul dintre paznici nu are permis pentru că nu mi-a spus, am luat 
legătura cu patronul firmei de pază şi este altcineva şofer, sunt doi care patrulează. Avem pe raza 
comunei unele probleme cu nişte băieţi, unii sunt din Dedrad alţii sunt în plasament la Dedrad, au intrat în 
căminul cultural la Dedrad. I-am găsit noaptea în cămin, am sesizat poliţia, DGASPC Mureş si asistenţii 
maternali pentru copiii aflaţi în plasament. Echipa de băieţi aflaţi în vacanţă au mai intrat şi într-o casă la 
oameni plecaţi în străinătate, am solicitat şi prezenţa celor de la antidrog.  
Doamna consilier Onofrei Daniela -  paza de la ce oră patrulează? 
Domnul consilier Abos Ferencz – la Uila avem un paznic al nostru, 2 ore au stat la mine pe terasă. Paza o 
plătim din banii noştri, făceau în ture, 1 săptămână unul, o săptîmână altul, firma încasează banii pentru 2 
inşi. Copiii nu au voie să se joace în parc că fac gălăgie.  
Domnul consilier Tămăşan Emil – la Uila situaţia e conflictuală, poate degenera.   
Doamna consilier Onofrei Daniela – 8 ore patrulează sau mai mult, în parcuri se stă şi se bea. 
Domnul consilier Bîta Valeriu-Aurel – trebuie făcut un inventar la băncile puse de primărie pe domeniul 
public, sunt băgate în curţi.  
Domnul consilier Abos Ferencz – unele se văd din drum.  
Domnul consilier Fulop Domokos – pentru copiii cu probleme statul dă bani, contează foarte mult cei 7 ani 
de acasă, profesorul dacă are un elev cu probleme îl pune în ultima bancă, să tacă sau e trimis afară din 
clasă.  
2.Domnul consilier Mărcuş Ioan – în legătură cu terenurile agricole, eu sunt în situaţia că s-a notat posesia 
de către altcineva pe un teren pe care l-am cumpărat eu, ar trebui să se achiziţioneze un program pentru 
a nu se mai întâmpla astfel de lucruri cu terenurile. În legătură cu lucrarea de asfaltare, oamenii se 
revoltă dacă se vor scoate podeţele.  
Domnul consilier Gliga Ioan – şi dacă nu curge apa ce facem, le lăsăm acolo? 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – legea obligă consiliul judeţean prin consiliile locale să facă podeţe. Dacă 
vă face plângere penală nu e bine, e obligaţia administraţiei iar dumneavoastră sunteţi administratorul, 
trebuie să asiguraţi. Să  se solicite sume de la consiliul judeţean. 
Domnul pimar Cotoi Dumitru – spuneţi şi soluţia. Dar credeţi că ne dă CJ bani? 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – eu nu vin cu soluţia, eu vă spun. Trebuie să explicaţi oamenilor. De ce să 
nu putem obţine bani de la CJ? 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – tot ăla e mai a dracului care nu are pod. Şi-au făcut acces în curte cu 
umplutură în loc să facă pod pe care să îl cureţe.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – ştişi destul de bine că dacă făceam şanţuri trebuia să renunţăm la o 
anumită lungime de asfalt.  
3.Domnul consilier Abos Ferencz – cănd se fac marcări la materialul lemnos noi am vrificat vreodată? Se 
poate subdimensiona lemnul sau cel de lucru să îl treacă ca leemn de foc, să see facă un sondaj, să se 
verifice ce e în APV şi ce este în teren.  
Conservarea şcolii de la Batoş – nu ştiu dee ce luăm hotărâri dacă nu le ducem la îndeplinire. Dacă trebuie 
eu vin şi fac ceva, ajut  dar să nu fie probleme ulterior. 
Domnul consilieer Mărcuş Ioan – au maşina cei care lucrează la curent, se poate vorbi cu ei să ridice scara  
şi se poate lucra la şcoală.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – o să luăm legătura cu ei.  

Domnul presedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise pe ordinea de zi au 
fost epuizate, vă multumesc pentru prezenţă şi declar închise lucrările şedinţei Consiliului local Batoş.  
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